
 

 

                Referat 
Fællesbestyrelsen 

20.06.24 
Øhavsskolen 

 
 
 
 

Mødedato:  20.06 2024 
   

Tidspunkt:  Kl. 16.30-20.00 
 

   
   
   

Sted:  Personalerum Svanen 
   

Deltagere:  Fællesbestyrelsen Øhavsskolen   
 

   
Fraværende:   

   
Afbud:  Eventuelt afbud meddeles til Line via Aula 

 

 

 

 

                                                                        

  



 

 

 

Side 1 

 
 

 

  
Mødedeltagere: Bestyrelsen 

Mødeleder: Formand 

Referent: Poul-Arne 

Ordstyrer: Hanne 

Tidtager: Ellen                                                                            

Afbud: Knud 

 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig/Tid Line 5 minutter 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger  

Beslutning Dagsordenen er godkendt 

 

 

 

Punkt 2 Orientering   

Ansvarlig/tid 

10 minutter 

A:Ved formanden: 
B. Ved skolelederen: 
C:Ved Afdelingsleder for dagtilbud 
D: Ved elevrådet 

E:Ved medarbejdere: 

F:Ved andre: 

 

 

 

Sagsfremstilling  

Bemærkninger Skoleleder 

Kort orientering om det dårlige Økonomiske resultat i FMK. Der skal besluttes 

ansættelsesdæmpende tiltag. Det kommer til at betyde ansættelsesstop. Der vil 

komme yderligere informationer, når der er truffet beslutninger. 

 

Børnehave 

God fest i børnehave. 

Der er et personale der har sagt op i børnehaven. 

Fremadrettet kommer billeder og information til at være i Aula 

Der kommer et tilsyn ang. kvalitet og en lokal et dialogbaseret tilsyn. 

Ellen sender materialet til bestyrelsen 

Der er lavet nogle gode beskrivelser og de kan bruges til arrangementer. Det 

betyder at fagligheden også er med. 

 

Elevrådet 

Forslag om at forbedre udeområderne, fx beachvolley, fodbold, og udemøbler. 

Der er personaler, der har fået tid til dette. 

Der har været afholdt en fodboldturnering. Det var en stor succes 

 

 

 

 



 

 

 

Side 2 

Medarbejdere 

På Svanen 

Der er blevet lukket op i perleværkstederne, tegne osv 

Der hænger oversigter over, hvor kan man gå hen i frikvartererne. 

Der er stillet bordebænkesæt op. 

Der er lavet klasser for kommende 7. klasser. 

Klasserne bliver lavet på Svanen. 

 

På uglen Der har været afholdt Øhavssfestival. Det gik rigtig godt 

Renoveringen af fagblokken kører planmæssigt. 

 

Skemaer og opgavesigterne kommer ud inden sommerferien. 

 

 

Beslutning  

 

 

Punkt 3 

 

Drøftelse/Beslutning 

Ansvarlig/tid Hanne/ Line 10 minutter 

Sagsfremstilling 

 

Princip for hjemmearbejde og lektier. 
Arbejdsgruppen (Tina, Knud og Hanne) har udarbejdet forslag til princip. 
Se bilag. 
Princippet har været i høring. 

Bemærkninger Uglen og Svanen ingen kommentarer til lektieprincip.  

Måske skal der være opmærksomhed på at det bliver sagt tydeligt, hvor mange 

lektier/opgaver, der skal laves hjemme.  

 

En enkelt kommentar fra Bøgebjerg omkring forældreansvar. 

 

 

 

Beslutning Lektieprincippet er vedtaget. 

 

 

 

 

 

 

 

Punkt 4 

 

 

Drøftelse/Beslutning 

Ansvarlig/tid Hanne 10 minutter 

Sagsfremstilling Princip for brug af mobiltelefoner på Øhavsskolen. 

Ved sidste bestyrelsesmøde blev det drøfte at der skulle udarbejdes er at et nyt 

princip for brug af mobil telefon på skolen. Dels for at opnå større sammenhæng 

med de principper, der er udarbejdet på Øhavsskolen, samt for at sikre, at 

politikken/princippet afspejler den aktuelle virkelighed. 

Der blev nedsat en arbejdsgruppe (Kisser, Hanne) der skulle udarbejde et 

forslag. 

Princippet har været i høring. 

 



 

 

 

Side 3 

Bemærkninger Se bilag 

 

Gruppen har haft fokus på fællesskab og læring gennem det arbejdet med 

princip-oplægget. 

 

Grundtanken er at hjælpe eleverne til at optræde og agere anderledes i 

skoletiden. 

 

Gruppen har også arbejdet med ansvar- hvem har hvilket ansvar. 

 

Ændringsforslag – at sikre telefonerne afleveres om morgenen  

 

Elevrådet:  

Der er et element af tillid mellem lærere og elever i emnet. Det kommer også til 

at lyde misvisende, da der er mange elever der laver andet end at sidde med 

deres telefoner 

Eleverne bruger telefonen som ur og den bruges som betalingsmiddel. 

Elevrådet foretrækker, at de har mobiltelefonerne 

 

Fra personalet: sætningen om ordblindhed skal sløjfes. Alle elever skal 

aflevere deres mobiltelefoner om morgenen 

 

Vi skal tænke ind at vi skal købe ure til skolen 

Vi skal kigge ind i, hvilke skabe vi kan få med låse. 

 

Beslutning  

Mobilprincippet er vedtaget med slettet linje omkring ordblindhed. 

 

 

 

 

Punkt 5 Fremtidige punkter 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling  
Kostpolitik –ønske fra Svanen. 
Budget 2025 
 
Hvordan klæder vi forældre på i forhold til det at være forældre. Der skal følges 
op på principperne. 
Fokus på forældresamarbejdet 
 
Opsamling /evaluering af mobilprincippet 
 
 

Bemærkninger Bestyrelsen bliver indkaldt hurtigt omkring budget. Der kommer et møde hurtigt i 

det nye skoleår. Der er to punkter: konstituering og budget. 

Beslutning   

 

Punkt  EVT.  

 

 

 


